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(FOU alm.del-Spørgsmål 77)

2. december 2009

Besvarelse af FOU spørgsmål nr. 77 stillet efter ønske fra folketingsmedlem Frank Aaen, EL.

Spørgsmål nr. 77:

Vil ministeren kommentere, om han forventer JSF bliver dyrere end først antaget, eftersom der 
tilsyneladende ikke vil blive produceret og afsat så mange eksemplarer af JSF som forventet?

Svar:

Jeg skal henvise til min samtidige foreløbige besvarelse af spørgsmål nr. 75 fra Forsvarsudval-
get.

Forsvarsudvalget 2009-10
FOU alm. del Svar på Spørgsmål 77
Offentligt


